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P 19 Læsekonsulent – nedlæggelse af 1/2 stilling. 

 

Skovlund/Ansager Udviklingsråd kan ikke anbefale, at man nedprioriterer denne indsats. Ikke 

Mindst set i lyset af, at man langt fra sendte finansiering med implementering af ordblinde- 

strategien. 

 

I en kort periode har ordblindhed været i mediernes søgelys. Mange voksne har berettet 

om, at de er blevet misforstået i deres skoletid. Det har man i Varde Kommune forsøgt, at 

rette op på. Det har vi ikke ønsket, at børn i dagens folkeskole skulle udsættes for. 

Der er gjort en stor indsats for at styrke børns læsning og hjælpe ordblinde børn i den 

daglige undervisning. Det er et arbejde, der skal følges op på. Nye elever med 

læseproblemer og undervisere, der løbende har brug for sparring af læsevejledere og 

læsekonsulenter kræver et tæt samarbejde. Men en udhuling af den store indsats, der er 

blevet gjort, risikerer man at tabe det hele på gulvet igen, miste velkvalificerede 

medarbejdere og børns tro på, at de kan nå de samme faglige resultater som deres 

klassekammerater. - Vil man fastholde eller øge skolernes faglighed i Varde Kommune, er 

man også nødt til at analysere på, hvad der har skabt en øget faglighed 
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